


ALEKSANDAR JOCIĆ
generalni sekretear RKSIS

Postoji ogromna potreba u društvu u kome

živomo da najmlađi uđu u svet sporta, na način koji

odgovara njihovom uzrastu, a da pritom taj put bude

fokusiran na pravilan razvoj dece.

Koncept mini-basket festivala, na jedinstven i zabavn

način, pruža ove mogućnosti i otvara put najmlađima

za dugoročno uključivanje u sport. Zasnovan je na

zdravim obrazovnim principima, koji pružaju

mogućnost fizičkom, intelektualnom, emotivnom i

društvenom razvoju dece.

Inicijativa mini-basket fesstivala, koju je RKSIS

pokrenuo, zajednički osnažuje decu, klubove, roditelje

i lokalnu zajednicu u nastojawu da pozitivno utiču
na najmlađe kroz košarku.

Niš, jul 2017.



BOJAN GOLUBOVIĆ

koordinator festivala

DUŠAN VASIĆ

koordinator festivala

NIKOLA IVKOVIĆ

koordinator festival

MILICA STEFANOVIĆ

tehnička podrška

STEFAN KOMADINIĆ

odnosi sa javnošžu

Filozofija               - a :

Mini-basket je košarkaška igra za dečake i devojčice. 

Cilj Mini-basketa je da pruži priliku deci svih

sposobnosti da uživaju u bogatim i kvalitetnim

iskustvima, koja će sa entuzijazmom preneti u 

Košarku.



KK HAJDUK VELJKO KK BASKET BOR KK RTANJ Boljevac

KK NAISUS Niš KK ZLATARA Majdanpek KK TRIJUMF Niš  

ŽKK BOR Bor KK NLADOST B.Palanka KK SVRLJIG Svrljig

KK PIROT Pirot KK NEGOTIN Negotin KK LEDA Knjaževac

KK TIMOK Zaječar KK BIN Zaječar KK JUNIOR Niš

UŽKK STUDENT Niš ŽKK GIMNAZIJALAC ŽKK ĐERDAP Kladovo

OKK JUNIOR Niš



19 KLUBOVA, 50+ SELEKCIJA

300+ LOPTI PODELJENO

4000+ MEDALJA, PEHARA, DIPLOMA

2000+ DECE

12 NOVIH SUDIJA 

25 NOVIH POMOĆNIH SUDIJA



Organizator: KK HAJDUK VELJKO

Negotin, 4.decembar 2016.god.

8 klubova, 25 selekcija

330+ dečaka i devojčica

DUŠAN MANDIĆ, KK Hajduk Veljko:

„Koliko su važni ovakvi festivali govore osmesi na

dečijim licima i zadovoljstvo svih učesnika. Smatram da je

potez RKSIS-a, da na ovaj način animira decu za bavljenje

košarkom, pravi put. Deca se uče pravim vrednostima, a

samim tim i klubovi dobijaju na značaju. Brojne lokalne

zajednice su prepoznale značaj ovakvih festivala i nadam se

da ćemo svi zajedno u budućnosti nastaviti da gradimo ovu

lepu i zdravu priču.“

BORIVOJE PASKO, KK Zlatara:

„Učešće naših devojčica i dečaka na mini-basket

festivalima od velikog je značaja, pre svega za naš klub. Naša

je orijentacija na rad sa mladjim kategorijima. Izuzetno su

zadovoljna deca a još više roditelji. Nailazimo na

razumevanje kod lokalne samouprave za naše akcije.

Naravno da ćemo i ubuduće učestvovati na ovakvim

festivalima.“



Organizator: KK RTANJ

Boljevac, 5.mart 2017.god.

7 klubova, 15 selekcija

200+ dečaka i devojčica  

IVAN PAVLOVIĆ, KK Rtanj :

„KK Rtanj je prepoznao dobru ideju festivala za

minibasket, bez rezultatskog značaja i sa zadovoljstvom je

učestvovao. Veliki broj devojčica i dečaka su odigrali svoje prve

utakmice, osvojili medalje i sa nestrpljenjem očekivali svaki

sledeći turnir. Sam odlazak na turnire u drugim gradovima

je avantura za decu, nova druženja i puno utakmica čine da

to bude još bolje. Nadamo se da će se i sledeće sezone

organizovati turniri, jer smatramo da su ispunili

očekivanja.“

MILAN MILOJEVIĆ, KK Naisus :

„Mini basket festivali su jako lepi dogadjaji za

decu uzrasta 8,9 godina. Oni tako imaju lep uvod u sport,

gde deca dolaze da se druže i steknu iskustvo kako

izgledaju utakmice, pogotovu sa decom iz drugih gradova

sa regiona.“



Organizator: KK PIROT

Pirot, 26.mart 2017.godine

7 klubova, 20 selekcija

280+ dečaka i devojčica

MOMČILO SANDIČ, KK Pirot :

„Minibasket festivali pokrenuti u sezoni 2016/2017 su se

pokazali kao najatraktivnija i najfunkcionalnija forma za

animiranje budućih košarkaša i košarkašica. Kada se u jednom

danu, kao što je bilo u Pirotu, okupi preko 300 dečaka i devojčica

samo po sebi je mnogo više od igre i bilo kakve takmičarske

utakmice. Kada se u sve to uključe i košarkaški treneri i košarkaški

radnici svih profila, lokalni funkcioneri i mediji kao i veliki broj

roditelji i rođaka te dece cela akcija dobija mnogo više na važnosti.

A kada sva deca-učesnici dobiju medalje i diplome onda je svrha

ispunjena u potpunosti. RKSIS ne treba da odustaje od započetog

sustema minibasket festivala već da usmeri dodatna sredstva za

organizaciju istih.. Korist koja proističe iz ulaganja u najmlađe za

budućnost košarke je svakao vredna i sredstava i uloženog truda.“

NATALIJA PEJČIĆ, ŽKK Gimnazijalac :

„Najmlađe članice ŽKK Gimnazijalac, devojčice

rođene 2006. godine i mlađe, učestvovale su na par Mini

basket turnira u organizaciji RKSIS i klubova domaćina na

nivou ovog regiona. Ovi turniri su pre svega zabavnog

karaktera, bez ozbiljnog takmičarskog značaja, i osmišljeni

su sa idejom da se deca na nivou regiona Istočne Srbije

sastanu, druže, pokažu svoje veštine u igri sa košarkaškom

loptom i na taj način za steknu uspomene koje će im u

budućnosti pomoći da budu bolji ljudi i uspešnije

košarkašašice. Na ovim turnirima nema pobednika, svi su

šampioni. Naš klub će i u buduće podržavati ovakve akcije

RKSIS i učestvovaće na mini basket turnirima. “



Organizator: ŽKK BOR i KK BASKET BOR

Bor, subota 8.april 2017.godine

11 klubova, 30 selekcija

350+ dečaka i devojčica

DARKO MIHAJLOVIĆ, ŽKK Bor :,

Turniri u mini basketu su u našem košarkaškom

regionu jedan od najlepših novih trendova u poslednjoj

deceniji. Imajući u vidu koliki je problem danas klinceze i

klince odvojiti od Facebooka i pravilno ih formirati u

psihofizičkom smislu, dolazimo do zaključka koliko su ovakvi

turniri dragoceni za budućnost i propagiranje našeg sporta.

Zbog toga, nadamo se da će ovakvih turnira biti još više u

godinama pred nama, a na nama u klubovima je da

obezbedimo što brojniju i kvalitetniju bazu.

IVAN KRASAVČEVIĆ, KK Basket Bor :

U ime košarkaškog kluba "Basket Bor" iz Bora,

koristim priliku da se zahvalim Regionalnom košarkaškom

savezu Istočne Srbije na odlično organizovanim turnirima za

mini basket uzrast. Naš klub je učestvovao na više ovakvih

turnira (Boljevac, Bor, Svrljig, Zaječar), sa dve ili više ekipa.

Deca iz kluba žive za ovakva događanja, dugo o njima pričaju

pre samog turnira a naročito posle održavanja istih. Odlična

organizacija, odlični organizatori. Želimo Vam još puno

ovakvih turnira uz nadu da ćemo učestvovati na većini i tako

doprineti da se naš prelepi sport dodatno omasovi i

popularizuje.



Organizator: KK MLADOST

Bela Palanka, subota 22.april 2017.

9 klubova, 20 selekcija

260+ dečaka i devojčica

MLADEN KRSTIĆ, KK Mladost :

Uticaj mini-basket festivala je izuzetan, kako zbog

druženja tako I zbog košarke. Naročito se to odnosi na naše

najmlađe učesnike, decu. Našem klubu je organizacija

ovakvog festivala donela mnogo na polju promocije kako

kluba tako isamog sporta, što nama mnogo znači za budući
rad jer smo „mala sredina“. Sama podrška lokalne

samouprave pokazuje odličan primer lokalnoj zajednici

brige o deci I njihovom sportskom razvoju..

BOŠKO MILOSAVLJEVIĆ, OKK Junior :

Mini-basket festivali imaju najviše uticaja na

samu decu. Prva takmičenja, putovanja, druženje sa

vršnjacima iz drugih gradova sa celog regiona, pobede i

porazi... Sve to pozitivno utiče na njih da i dalje žele da

ostanu u košarci, i izrastu , pre svega u zdrave a i dobre

ljude.



Organizator: KK SVRLJIG

Svrljig, subota 20.maj 2017.god.

9 klubova, 25 selekcija

300+ dečaka i devojčica

IGOR RADIVOJEVIĆ, KK Svrljig :

Mini-basket festivali, koji se organizuju po prvi put na

našem regionu su odlična zamisao RKSIS-a. Ovim festivalima,

pre svega, dobijamo omasovljenje broja dece koja se bave

košarkom u našim klubovima. Takođe, ta deca se brže i lakše

socijalizaciju sa svojim vršnjacima na regionu, i međusobno

razvijaju sportski duh. Organizacija omini-basket festivala je

takođe i jako bitna za lokalnu zajednicu jer stvara veliki

publicitet sportu, a iznad svega košarci.

DUŠAN ZDRAVKOVIĆ, KK Trijumf :

Minibasket festivali su odlični iz razloga što deci

daju mogućnost socijalizacije sa decom iz drugih gradova,

kao i uvođenje dece u takmičenja i čari koje nam daje košarka

kao sport.. Ipak, kroz različite oblike druženja i igre deca u

tom uzrastu razvijaju svoje psiho-fizičke sposobnosti.



Organizator: KK TIMOK

Zaječar, nedelja 4.jun 2017.god.

6 klubova, 20 selekcija

220+ dečaka i devojčica

MILAN VELJKOVIĆ, KK Timok :

Drago mi je da je košarkaški klub Timok iz Zaječara

jedan od oragnizatora mini-basket festivala. Mislim da je ovaj

vid organizacije. Koji je podržao RKSIS, veoma dobar i bitan za

popularizaciju sporta, a pre svega košarke. Što se tiče samog

turnira, moram da naglasim, da je turnir dobio i memorijalni

karakter pod nazivom „Sava Miletić“, koji je bio jedan od naših

mladih košarkaša i koji je nesrećno izgubio život. Zadovoljni

smo odzivom, jer je učestvovalo preko 220 dečaka i devojčica iz 6

klubova, koji su nastupili sa preko 20-ak selekcija. Želim da se

zahvalim svima koji su pomogli i podržali ovu manifestaciju.

SAŠA ŠOMOĐI, KK Leda :

kao predstavnik kluba imam veliku potrebu da

pohvalim vaš trud i organizaciju za MINI-BASKET. Jedna

divna ideja za naše najmlađe, koja pored edukativnog

značaja i njihovog sportskog sazrevanja od malih nogu, ovde

ta deca imaju priliku i mogućnost da vide i nešto više od

košarke. Odlazak u neki drugi grad, druženje sa stotinak

mališana koji su došli sa istim povodom, je nesto što je nama u

klubu i našoj najmladjoj deci bio najpozitivniji pečat ove

sezone. Koliko je nama to bilo važno ogleda se u tome da je

naš klub sada dosta brojniji i da smo možda i jednin klub koji

nije propustio ni jedan Mini-basket festival.



ZORAN STEVANIĆ
zamenik predsednika RKSIS

Od ideje do realizacije ideje mini-basket

festivala prošlo je vrlo kratko vremena. RKSIS je uz

podršku klubova, lokalnih samouprava i društveno

odgovornih kompanija uspeo da u protekloj sezoni

organizuje 7 festivala. U sledečoj sezoni očekujemo još

veći odziv klubova i gradova, sa teritorije RKSIS-a,

koji će prepoznati značaj ovakvih manifestacija,

ponajviše za najmlađe.

Hteo bih da zahvalim KSS-u i A.D. TIGAR, uz

čiju pomoć smo uspeli da obezbedimo i podelimo

preko 300 lopti klubovima ove sezone.

UROŠ PARLIĆ
predsednik RKSIS

Zaista mi je veliko zadovoljstvo da budem na

čelu organizacije, koja je deo košarkaške priče i može
da se pohvali organizacijom ovakvog takmičenja.

Ove sezone. kroz mini-basket festivale je prošlo preko

20 klubova i 2000 dece. Želeo bih da se zahvalim

klubovima organizatorima i svim.onim klubovima

koji su uzeli učešće na festivalima, kao i lokalnim

samoupravama koje su prepoznale značaj ovog

takmicenja i time postali sastavni deo RKSIS mini-

basket porodice. Bez klubova i lokalnih samouprava

ovi festivali kosarke bi se teško održali i zbog toga

sva priznanja idu njima.




